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- Esittely- ja kuulemistilaisuus aloitettiin klo 17:00 
- Kaupungin viranhaltijat esittelivät itsensä ja esitettävän asian otsikkotasolla 
- Viranhaltijoina tilaisuudessa mukana: 

o Opetusjohtaja Silja Silvennoinen  KOP 
o Kasvatusjohtaja Marika Savukoski  KOP 
o Tilahallintapäällikkö Tarja Hosionaho  KOP  
o Rehtori Martti Kettunen   KOP, Särkiniemen ja Neula   

mäen koulut 
o Varhaiskasvatusyksikön joht. Pia Viippola KOP, Särkiniemen päiväkoti 
o Asiakkuuspäällikkö Simo Hiltunen  Kuopion Tilapalvelut 

 
- Tarveselvityksen esittely 
- Väestöennuste keskustelutti 

o Miten eri asiat näkyvät Särkiniemen alueella? 
o Muutto, ikäihmiset omakotitaloissa, lapsiperheiden tilalle muuttaminen 
o Vanhemmilla huoli alueella jo asuvien lapsiperheiden poismuutosta, jos päivähoi-

don, esiopetuksen ja koulun tulevaisuus alueella ei ratkea 
- Koululla ja päiväkotitiloissa ilmennyt runsaasti sisäilmahaasteita 

o Neuvottu tekemään sisäilmailmoitus W-Pron tai e-lomakkeen kautta. Siten asia 
etenee Tilapalveluille sisäilmaprosessin mukaiseen käsittelyyn ja tarvittaville toi-
menpiteille. 

- Esitettiin tarveselvitysryhmän esitys Kasvun ja oppimisen lautakunnalle → Vaihtoehtoina 
joko yksisarjaisen perusopetuksen 1-4 luokat ja esikouluryhmän sekä 6-ryhmäisen varhais-
kasvatusyksikön tilat sisältävä lähipalvelukeskus tai yksisarjaisen perusopetuksen 1-6 luo-
kat ja esikouluryhmän sekä 6-ryhmäisen varhaiskasvatusyksikön tilat sisältävä lähipalvelu-
keskus. Ryhmä esittää jälkimmäistä vaihtoehtoa. 

- Koulun ja päiväkodin koko ja sen riittävyys keskustelutti tilaisuuden kuulijoita. Kerrottu 
mm. varhaiskasvatuksen ryhmätilojen olevan uusissa tiloissa täysikokoisia, jolloin tiloihin 
mahtuu kaikki tämän hetken suunnitteen mukaiset lapset. Koulun tilat pitäisi riittää yksi-
sarjaisena Särkiniemen ja lähialueen tarpeisiin, koska tilat antavat joustoa oppilasmäärän 
maltilliselle kasvulle. Suunnitteen mukaan mahdollista väestöpiikkiä varten tiloja ei kan-
nata suunnitella. 

- Väliaikaistiloista kerrottiin, että tällä hetkellä mahdollisina haarukoituina vaihtoehtoina 
ovat Niiralan koulu, Neulamäen koulu sekä Pirtin koulun H-viipale. Keskustelua oli myös 
rakentamisen mahdollisuudesta ns. toiminta päällä, mutta tontin koko ei sitä mahdollista.  

- Koulumatkan turvallisuus keskusteluttaa, samoin keskustelua herättää viides- ja kuudes-
luokkalaisten oppilaiden pitkäksi ja eriarvoistavaksi koettu koulumatka Neulamäen kou-
luun. Vanhempainyhdistys oli käynyt kävelemässä koulumatkaa, jossa oli todettu joitakin 
vaaran paikkoja. Niistä luvattiin olla yhteydessä kaupunkiympäristön palvelualueeseen. 

- Keskusteluun nousi myös kysymys tällä hetkellä Neulamäen koulussa käyvien viides- ja 
kuudesluokkalaisten oppilaiden koulunkäynnin järjestämisestä Särkiniemen koulussa jo 
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ennen uudisrakennuksen valmistumista. Tilat ovat kuitenkin yhtä luokkatilaa lukuunotta-
matta päivähoidon ja esiopetuksen käytössä ja korvaavia tiloja varhaiskasvatukselle on 
Särkiniemen alueelta vaikeaa löytää. 

- Yleistä keskustelua hankkeesta. 
- Hyvähenkinen esittely- ja kuulemistilaisuus päättyi klo 19:00. 

 
 
 


